
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 15. května 2025 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (24. 4.) - bez připomínek. 
 
 2. Kolegium sekce jednomyslně (8:0) schválilo rozpočet sekce na rok 2025. Byl 

zahrnut upravený rozpočet na investice po jednání IT komise. 
 
 3. Proběhla diskuse o nákladech na elektronické časopisy, zejména IEEE, kde 

náklady tvoří většinu nákladů sekce na knihovnu. 
 
 4. Kolegium sekce souhlasilo s návrhem navýšení mezd. Rozpočet umožní 

navýšení garance AP1 diskutované na minulém kolegiu, přesná výše bude ještě 
záviset na dalších jednáních o zaručeném PhD. příjmu. 

 
 5. Proděkan Sgall upozornil na potřebu najít vhodnou osobu na koordinátora Mgr. 

programů. 
 
 6. Proděkan Sgall informoval o stavu přijímacího řízení do PhD. studia a požádal 

vedoucí pracovišť, aby organizaci 2. kola a dalšímu průběhu věnovali pozornost. 
Pravděpodobný nárůst počtu přijatých na sekci je přijatelný, celkově na fakultě 
počet přihlášek mírně klesl. 

 
 7. Kolegium sekce souhlasilo s navýšením počtu přijatých Bc. studentů na 450 pro 

akademický rok 2026/27. 
 
 8. Poděkan Sgall připomněl možnost žádat o univerzitní místa postdoků ve fondu 

Junior. 
 
 9. Proděkan Sgall vyzval vedoucí k přípravě výběrových řízení na akademické 

pozice s nástupem v září. Návrhy je třeba připravit do 10. 6. 
 
 10. Proděkan Sgall vyzval vedoucí k předložení seznamu zaměstnanců, jichž by se 

mělo týkat další kolo hodnocení, do 31. 5. 
 
 11. Kolegium sekce souhlasilo s návrhem na nominaci na cenu Česká hlava. 
 
 12. Příští kolegium bude 19. 6. společně s radou Cooperatio. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


